

13

Munich, 17. October 2018

Presseinformation

electronica fast forward

Startup platform enters round two

The number of innovations from new players in the electronics industry grows from year to year. So that startups can improve their chances of entering the market, from November 13-16, “electronica fast forward” (e-ffwd) will introduce innovative ideas, prototypes, and products from young companies to international representatives from a wide range of industries.

After the successful premiere of “electronica fast forward” in 2016, the platform for electronics startups will be held for the second time during this year's electronica. Young companies can demonstrate their innovations and services in one of eight categories. These include automotive and embedded as well as medical electronics and cyber security.

Startup area in Hall C5

More than 30 startups from ten countries have submitted their applications for this year's “electronica fast forward” award. Integrated within the semiconductor exhibition area, the startups will show their products at the e-ffwd booth in Hall C5. Each day will also feature pitches, presentations, and workshops from the startup scene at the e-ffwd forum. An independent jury will assess the individual companies on the basis of the presentations at the booth and at the forum.

Comprehensive start package for award winners

The decision as to which startup will receive the “electronica fast forward” award 2018 will be made on the final day of the fair (Friday, November 16) between 11 am and noon at the e-ffwd forum in Hall C5. The winner will receive a booth at electronica 2020 and a marketing package to the value of €75,000.

Felix Kirschenbauer
PR Manager
Tel. +49 89 949-21472
felix.kirschenbauer@messe-muenchen.de

Messe München GmbH
Messegelände
81823 München
Deutschland
messe-muenchen.de



Press release | 17. October 2018 | 2/2

More information: www.electronica.de

Link to press accreditation:

<https://electronica.de/presse/services/akkreditierung/index.html>

Über die electronica

Die electronica ist die Weltleitmesse und Konferenz der Elektronik. Die Messe ist der wichtigste internationale Branchentreffpunkt der Elektronikindustrie und bietet zudem ein Rahmenprogramm mit Foren und Konferenzen wie der electronica Automotive Conference (eAC), der electronica Embedded Platforms Conference (eEPC), der electronica Medical Electronics Conference (eMEC) und dem Wireless Congress. Im Jahr 2018 feiert electronica Experience mit Live-Demos und Applikationen in Halle C6 Premiere. Seit 2016 wird der electronica Fast Forward Award ausgelobt. An der electronica 2016 nahmen rund 73.000 Besucher und mehr als 2.900 Aussteller teil. Die electronica findet seit 1964 alle zwei Jahre in München statt. Die nächste Veranstaltung ist vom 13. bis 16. November 2018.

electronica weltweit

Neben der electronica organisiert die Messe München die electronica China, die electronica India, die SmartCards Expo und die electronicAsia. Zum Netzwerk an Elektronikmessen zählen zudem die productronica in München, die productronica China, die productronica South China, die productronica India sowie die LOPEC.

Messe München

Die Messe München ist mit über 50 eigenen Fachmessen für Investitionsgüter, Konsumgüter und Neue Technologien einer der weltweit führenden Messeveranstalter. Insgesamt nehmen jährlich über 50.000 Aussteller und rund drei Millionen Besucher an den mehr als 200 Veranstaltungen auf dem Messegelände in München, im ICM – Internationales Congress Center München, im MOC Veranstaltungszentrum München sowie im Ausland teil. Zusammen mit ihren Tochtergesellschaften organisiert die Messe München Fachmessen in China, Indien, Brasilien, Russland, der Türkei, Südafrika, Nigeria, Vietnam und im Iran. Mit einem Netzwerk von Beteiligungsgesellschaften in Europa, Asien, Afrika und Südamerika sowie rund 70 Auslandsvertretungen für mehr als 100 Länder ist die Messe München weltweit präsent.